

(Le français suit)

CIC-157310 Q&A Round 2

Question #3 :

Item #4 Task Light - It is specified with AC and USB Power, but is this necessary since there will also have a power module with AC and USB power on the desk? Can you please confirm.

Answer #3 :

Canada confirms that the task light (Item #4) doesn't require AC and USB power.

Question #4:

Does Canada has a preference for the finishes of Item #1 Individual Height Adjustable Work Surfaces?

Answer #4:

Canada confirms that the finishes of Item #1 Individual Height Adjustable Work Surfaces needs to match the current settings. The finish needs to be Maple with wood grain as in the pictures below. The legs of the new sit-stands must also be of a similar color (beige) of the metal legs in the pictures below.



End of Q&A Round 2

CIC-157310 – 2^{ème} tour - Questions et Réponses

Question #3

Item #4 Lampe de travail - Il est spécifié avec alimentation C.A et USB, mais est-ce nécessaire puisqu'il y aura aussi un module d'alimentation avec C.A et USB sur le bureau ? Pouvez-vous confirmer cette information?

Réponse #3

Le Canada confirme que pour la lampe de travail (Item #4) il n'est pas requis d'avoir une alimentation C.A et USB.

Question #4:

Le Canada a-t-il une préférence pour les finitions de l'Item # 1 - Surfaces de travail individuelles réglables en hauteur?

Réponse #4:

Le Canada confirme que les finitions de l'Item # 1 - Surfaces de travail individuelles réglables en hauteur doivent correspondre aux caractéristiques des postes de travail actuels. La finition doit être de couleur Érable avec grains de bois comme sur les photos ci-dessous. Les supports des nouveaux postes de travail doivent également être d'une couleur similaire (Beige) à celle des supports métalliques des photos ci-dessous.



Fin du Q&R 2^e ronde